



# Speedwaykommissionen referat

**SK-Møde nr. 5 den 27. oktober 2010, kl. 17.00 på Fjelsted Skovkro**

## **Mødedeltagere:**

Svend Jacobsen

Jens Lund

Peter Kirkegaard (ref)

## **Referat**

### **Sager til drøftelse**

#### **1. Overdragelse af TA for DSL**

Thomas Schack har meddelt at han ikke længere vil administrere TA-arbejdet i DSL. Derfor skal vi have fundet en ny person, som vil videreføre dette arbejde. Karina Lyager er blevet spurgt og har meddelt at hun gerne vil overtage opgaven.

Der søges skabt en løsning, hvor administration og information om DSL resultater løses i et samarbejde mellem Karina og Thomas, som viderefører DSL-hjemmesiden ([speedway-league.com](http://speedway-league.com)) TA arbejdet indeholder: Resultatformidling og reglementsoverholdelse, samt styring af resultatliste og rangliste.

Der arrangeres et møde mellem Elvin, Thorkild, Karina og Svend. **SJ**

#### **2. Klublederseminar**

Alle har givet tilsagn på nær Iver om at give oplæg på klublederseminaret. Der skal også tages en drøftelse med klubberne om samarbejdet. **PK**

#### **3. Møde med ligaforeningen**

Svend og Jens er inviteret til møde med Ligaforeningen. Det bliver et klart budskab fra os, at samarbejdet foregår gennem ligaudvalget, som også har kompetencerne på ligaarbejdet i Danmark. Ellers vil mødet handle om drøftelser om klubbernes økonomi og udviklingen af ligaspeedway. **SJ/JL**

#### **4. Budget**

Budgettet blev gennemgået og justeret i forhold til regnskab 1. halvår. Der er en række poster som skal ændres og justeres.

Bringes med til næste HB møde.

#### **5. Mesterskabskalender**

Gennemgået og mangler indføjet. Rudi Hansen tager den med til klublederseminar, hvor vi forsøger at få det sidste på plads.